
    

PODVEŽIČKA   ŠTERNA 
Informativni list Mjesnog odbora Podvežica 

 
 

GODINA 2006/2007. 



Poštovani sugrađani
Predstavljamo Vam Informativni list Mjesnog odbora           
Podvežica kojeg  smo nazvali «PODVEŽIČKA       
ŠTERNA».     
                                                                                                                                                           

  

 
 
Članovi Vijeća prihvatili su ovaj naziv, vodeći se pri tome 
šternom kao simbolom naših starih roditelja ne samo 
 Vežičana, koja polako nestaje. «Špina» je zamjenila 
šterne. 
Bila je izvor  života i mjesto sakupljanja i zbližavanja ljudi 
danas i nekada davno kad je šterna bila jedini izvor pitke 
vode. 
Šternu koju spominjemo nalazi se u uređenom parkiću 
preko puta crkve. 
Nedavno je obnovljena i pretvorena u fontanu, pa joj je 
život na neki način produžen a i služi svrsi. 
Pored nje dnevno prolazi veliki broj građana, djece koja 
idu u školu, starijih osoba koji se odmaraju, druže, čitaju 
novine. 
Drugim riječima naša  šterna i dalje živi!

                        
Vijeće Mjesnog odbora «Podvežica» ( VMO ) sastavljeno je od 5 članova izabrano je od građana na izborima za Vijeće        
M.O. održanim 23. listopada 2005.                                                                                                                       

U sastav Vijeća imenovani su: ZORAN BISTRIČIĆ, BORIS BOLHA,   
MARIJAN DAJAK, DAJANA DUJMOVIĆ I VLADIMIR PREDRAG 
                                                       
                                                                                                                                                                                              
Na konstituirajućoj sjednici 14.studenog 2005. za predsjednika je        
izabran V.PREDRAG, a za zamjenika Z.BISTRIČIĆ
 Vijeće je osnovalo i 4 radna tijela – pododbora radi boljeg sagledavanja   
 i to; 
 Pododbor za komunalnu problematiku 
 predsjednik: ZORAN    BISTRIČIĆ 
 Pododbor za kulturu   
 ( predsjednik, MARIJAN  DAJAK  ) 
 Pododbor za društvenu brigu o djeci  
 (predsjednik,DORIS  ČRNJAR) 
  Pododbor za sport i rekreaciju 

V.Predrag, Giudita Pilaš-tajnica, Boris Bolha,                   (predsjednik,ANITA BISTRIČIĆ  
 D.Dujmović, Z.Bistričić i M.Dajak / 
 

IZVRŠENI KOMUNALNI PRIORITETI U 2006. 
 
Vijeće Mjesnog odbora Podvežica imalo je u 2006. godini na raspolaganju 227.000.- kn za rješavanje komunalne 
problematike, pa je izvršeno slijedeće: 
 

1. SANACIJA PRILAZA ZGRADI U UL. J.GABROVŠEKA BR.7 ……………………………………………..98.000.- KN 
2. SANACIJA NEASFALT.DJELOVA PARKIRALIŠTA U UL.J.GABROVŠEKA 10 ……………………….. 38.000.- KN 
3. PROŠIRENJE JAVNE RASVJETE RADNIČKE BR. 7………………………………………………………  4.000.- KN 
4. PROJEKTNA DOKUMENTACIJA ZA INTERVENTNA VOZILA U UL.J.GABROVŠEKA 17…………    10.000.- KN 
5. UREĐENJE PROLAZA F.MATKOVIĆA ……………………………………………………………………    22.000.- KN 
6. UREĐENJE POVRŠINE U UL. VL.GROZDANIĆA 5 ………………………………………………………. 20.000.- KN 
7. POSTAVA RUKOHVATA NA STUBIŠTU U UL. M.KONTUŠA IZMEĐU BR. 12 – 14 …………………..  5.000.-  KN 
8. UREĐENJE PROLAZA IZ M.KONTUŠA 6 PREMA RADNIČKOJ BR. 7    ……………………………… 30.000.-  KN 
 
7. Postava rukohvata u ul.M.Kontuša br.12 – 14                                          6. Uređenje površine u ul.Vl.Grozdanića 5 

                                                
  



 
                                                                              

ZA 2007. GODINU, VIJEĆE JE ODLUČILO DA SE NAJVEĆI DIO SREDSTAVA ODOBRENIH ZA 
PRIORITETE USMJERI U KOMUNALNE RADOVE U NASELJU «VULKAN» U VISINI OD 187.000.- 
KN I TO: 
 

1. Za uređenje prometnica i               107.000.- KN                             
2. Za nastavak gradnje potpornog zida  

    na    raskrižju Radničke ulice i 
    D.Gervaisa,                                     55.000.- KN              

Inicijativa za uređenje Naselja Vulkan nastala je na javnoj 
raspravi građana oko uređenja zapuštenog naselja 
31.siječnja 2007. godine. 

    3.    Za proširenje javne rasvjete            25.000. –KN 
 

 
Na istoj javnoj raspravi predloženo je da se  Vijeće Mjesnog odbora javi projektom za 
Uređenje naselja na Natječaj “Riječkog lokalnog partnerstva” pod nazivom 

        CVJETNO  NASELJE  VULKAN. 
što je i učinjeno . Projektom je osigurano još 30.000.- kn 
 
PROJEKAT JE PROŠAO NATJEČAJ, TE ĆE SE I SAMI  GRAĐANI 
UKLJUČITI U UREĐENJE SVOG NASELJA. 
 

 
 

SURADNJA GRAĐANA I GRADA RIJEKE KROZ «RIJEČKI 
PROGRAM LOKALNOG PARTNERSTVA» 

 
S MJESNOG PODRUČJA PODVEŽICA NATJEČAJ SU U 2006. GODINI PROŠLA DVA PROJEKTA 

 
1. GRUPA GRAĐANA «ARIA» 
       Uređenje parka u Ulici dr.  
       Jože Gabrovšeka 
       «PARK OBOJEN DJEČJIM OSMJESIMA» 
 
        U razgovoru s gospođom Anitom Klanac saznajemo:              
        Stanovnici ulica J.Gabrovšeka i M.Kontuša, s organi- 
        zatorom radne kacije gđom A.Klanac okupili su se u 
        grupu građana «Aria». Sam naziv grupe asocira na  
        zrak, prirodu i sve ono što nedostaje boravku u sta- 
        novima. Ideja vodilja grupe je bila urediti dječji park 
         u okviru riječkog programa lokalnog partnerstva. 
         Natjecali su se s  projektom  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Cilj projekta je urediti park prilagođavajući ga prije svega potrebama djece, iako su i ostali građani česti posjetitelji parka. 
U suradnji s Gradom Rijekom doniran je «dvorac u parku», a grupa građana se obavezala očistiti park , postaviti novu 
podlogu, postaviti edukativne kante za otpad i posaditi živicu i stabla kako bi u ljetnjim mjesecima park bio zaštićen od žege. 
Održana je i prva akcija grupe građana, čišćenje parka, kako bi se mogla postaviti podloga. Naravno, bez sponzora bi teško 
išlo pa zahvaljujemo Energu, «Čistoći» i «Domus Rijekatekstilu». 
Nadamo se da će mame i tate zajedno s djecom izvršiti obaveze, gore navedene, koje su si i sami zadali u projektu riječkog 
lokalnog partnerstva, a do sada ih nisu uspjeli izvršiti. 

                                                                                                                                               Anita Bistričić

 



  2.   VMO PODVEŽICA I UDRUGA UMIROVLJENIKA PODVEŽICA 
«ZA BOGATIJE I LJEPŠE OKUPLJANJE U PROLJEĆE, LJETO I JESEN NA PODVEŽICI» 

                 Uređenje prostora ispred Mjesnog odbora, Kvaternikova 58b 
 
Bilo jednom …                                                       …..  a ovako je danas

 

   

 
           Na temelju javnog natječaja u «Novom listu» od 
10.02.2006. Vijeće Mjesnog odbora donosi  odluku o 
prijavi projekta za program Riječkog lokalnog partnerstva. 
           Nositelji programa su Vijeće MO i Udruga 
umirovljenika Podvežica. Cilj projekta je bio 
osposobljavanje zapuštenog prostora ispred zgrade MO 
Kvaternikova 58B, a da se dobije koristan prostor za 
razne aktivnosti i okupljanje građana ( kultura i sport ). 
           Ukupna vrijednost projekta iznosila je 75.370,88 
kuna, od čega je Grad Rijeka učestvovao s iznosom od 
24.770,- kuna za radove koje je izvela «RI GRADNJA». 
Radove su sponzorirali«Energo», «Kalorifer», 
«Izolirtehnika», «Profil» i privatni limar A.Agapito. Njihov 
udio iznosi 26.820.- kn.   
           Doprinos volontera je u visini od 23.782,00 kn. 
           U radnim akcijama učestvovalo je 25 volontera,  
koji su radili na kopanju i čišćenju upojnih bunara, 
nanošenju zemlje, sijanju i zalijevanju trave, odvozu 
nepotrebnog materijala i ostalog . 
           Građani su veoma zadovoljni učinjenim . Na 
uređenom prostoru organizirali  su se sportski turniri u 
šahu, trešeti i briškuli, te kulturno zabavni program za 
Dane MO , kao i sjednice Vijeća MO  Vladimir Predrag).    
….OVAKO SE NASTAVILO… 
                       Oznojili su se i predsjednik i zamjenik.    

 

OVAKO JE POČELO….                              
  I NA KRAJU … (bez metle  se ne može) 
 

      NAŠI PENZIONERI U AKCIJI! /lijevo/ 
      SPONZORI ( SLIKA SKROZ LIJEVO ) 
      B  R  A  V  O !



 

KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
 

SVAKODNEVNA BUKA IZ POGONA «ISTRAVINA» d.o.o. 
 
Još 2003. godine postoje dopisi grupe građana prema 
Mjesnom odboru na kojem upozoravaju na preko-mjernu 
buku iz pogona «Istravina, u pojedinim mjesecima 
neobičan smrad koji se širi unaokolo, te kad zapuhne 
vežička bura PVC vrećice od ambalaže lete posvuda i 
zapinju o grane stabala, gdje se razgrađuju barem par 
stotina godina, kako bi mi rekli «zavavik». 
Sve do izborne 2005. godine za Vijeće MO nije se po 
pitanju ovoga problema poduzimalo ništa, a tada se na 
inicijativu grupe građana počelo najprije s peticijom, 
skupivši čak 90% potpisa građana susjednih ulica koji su 
direktno ugroženi bukom iz pogona «Istravina». U 
prostorima MO, Pododbor za komunalnu problematiku 
organizirao je javnu tribinu na temu buke i ugroženosti 
stanara koji su svakodnevno izloženi i primorani živjeti u 
buci. 
Tek nakon svih ovih akcija od strane MO, mjerodavna 
sanitarna inspekcija donosi rješenje po kojem «Istravino» 
d.o.o. mora sanirati buku, te je na temelju tehničkog 
rješenja ovlaštene firme , izvršena sanacija navedenog 

problema od strane «Istravina», ali buka se usprkos 
ulaganjima «Istravina» nije smanjila, te je prema mišljenju 
Pododbora za komunalnu djelatnost pogrešno izveden ili 
nedostatan. 
 Naime, rezultati na terenu pokazuju da je buka još uvijek 
prisutna, odnosno da projektom nisu sanirani glavni 
uzroci, na što smo kao Pododbor i dali primjedbu odmah 
kod uvida u projekt. Sada nam je jedino rješenje ulaganje 
prigovora na rezultate odnosno da neovisna komisija u 
Ministarstvu zaštite okoliša Republike Hrvatske izvrši 
mjerenje na terenu. 
U dopisivanju i u usmenoj komunikaciji sa Sanitarnom 
inspekcijom ( dr Polić ) cijelu kalendarsku 2006. godinu, 
tek krajem mjeseca siječnja 2007. godine obaviješteni 
smo da su rezultati mjerenja nakon izvršene sanacije u 
granicama zakonski dozvoljene buke. 
                                                                                                               
Zoran Bistričić 
 

 
UREĐENJE TRGA ISPRED CRKVE SV.TEREZIJE 

                                                                                 
Jedan od uočenih problema u našem kraju je zasigurno i 
uređenje trga ispred crkve  ( križanje ul. M.Kontuša, 
E.Kvaternika i Tuhobićkog uspona) . 
Svakodnevno smo sudionici prometnih gužvi na samom 
trgu, a koje proizlaze zbog nepropisno parkiranih 
automobila na označene pješačke otoke kao i na 
autobusna ugibališta. 
Zbog toga je loša preglednost prilikom skretanja iz ul. 
M.Kontuša na ul. E.Kvaternika, a isto tako je otežano 
zaustavljanje gradskog autobusa na stajalištu ispred 
tržnice. 
U skladu s provedenim anketama Pododbor je predložio 
Gradu rješenje trga, vodeći se u prvom redu sigurnošću 
svih sudionika u prometu – prvenstveno djece, a isto tako 
nedostatkom  zelenih površina. 
 Predloženo je da se ocrtane pješačke zone na sredini 
prometnice «podignu» i ozelene s niskim raslinjem. 
 

/
Ovako je to u 13 sati, ujutro i popodne je još gore , 
ovo je slika kaosa , ne zna se tko kamo ide, tko stoji,    
niti gdje je pješački prijelaz/ 

SLIKE GOVORE VIŠE OD TISUĆU 
RIJEČI 

  Da li se preko ovog pješačkog može sigurno 
  prijeći? 
To bi bilo u prvoj fazi, a predloženo je i ostalo uređenje 
trga, kako bi on postao mjesto okupljanja građana, a 
obzirom da već postoji trgovina  Brodokomerca, tržnica , 
banka, trebalo bi trg obogatiti i s drugim sadržajima npr. 
fotokopirnicom , frizerskim i kozmetičkim salonom, 
cvjetarnom, slastičarnom i sl. 
Otvaranjem Tower centra i izlaza na zaobilaznicu jedan 
od glavnih pravaca kretanja postala  je ul. E.Kvaternika te 
se promet naglo povećao, što je još jedan razlog da se u 
cilju veće sigurnosti riješi parkirališni nered ispred crkve, 
a isto tako zbog prijelaza djece ovom ulicom ispred škole 
predloženo je postavljanje trepčuće signalizacije 
upozorenja prijelaza, te stupića s reklamnom ogradom uz 
nogostup, da se spriječi istrčavanje djece na prometnicu. 
 
                                                                        Zoran Bistričić

                                        



Dani Mjesnog odbora Podvežica 
26.lipanj – 01.srpanj 2006. 

 
    TURNIR U BRIŠKULI I TREŠETI                                                               TURNIR U ŠAHU                                                                     

Nema samo malih već i XL veličina mažoretkinja  
/ slika dolje /  

/                                                                                                                 
Vodio se  
«stručni» 
razgovor 
o 
oldtime-  
rima 
(sl.desno) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
DOBROVOLJNI DAVAOCI KRVI                                                                  PODVEŽIČKI VRTOVI ( najokućnica ) 

 
 
 
 
 

  
    
 
 
 
 
 
 
 

Nastup mladih                       Za Dane Mjesnog odbora 2006.godine održali                                   
gitarističkih                            smo, kao što se vidi iz fotografija: Turnir u briškuli i 
nada   Domagoja                   trešeti,  turnir u šahu, turnir u boćanju, prezentacija 
Paukovića i                            oldtimera, akciju dobrovoljnog darivanja krvi, izložbu 
Zvonimira                               likovnih radova djece Vežice, izložbu likovnog  
Radišića                                 društva «Vežica», nastup mažoretkinja, eko akciju u 
                                               dj.vrtićima «Vežica» i «Galeb», završnu svečanost 
                                               na kojoj su podijeljena priznanja i pehari uz kulturno 
                              zabavni program. 

 
                                      



 
IZLOŽBA LIKOVNIH RADOVA                                                 EKO AKCIJA U DJEČJIM VRTIĆIMA 
DJECE PODVEŽICE                                                                «VEŽICA»   I   «GALEB» 

              
Gđa D.Črnjar prilikom otvaranja izložbe                                               Sadnja stabala u dječjem vrtiću «Vežica» 
likovnih radova djece Podvežice 
 
 

 
ZAVRŠNA SVEČANOST  

DANA MJESNOG ODBORA 01.srpnja 2006. 
 
    Dvorana je bila puna i na +35                                                      «Balkonski» snimak 

 

                
 
    Klapa «Baklje» i Miro Kačić                                                            Predsjednik prilikom dodjela priznanja 

                      
 
 
    
 



I  ŠEĆER  NA  KRAJU -  NAŠI  NAJMLAĐI! 

 
U organizaciji Pododbora za društvenu brigu o djeci u  
listopadu 2006. godine počela je s radom 
                                 
u prostorijama Mjesnog odbora. Učesnici radionice aktivno su 
sudjelovali u proslavi za dan Sv. Nikole, u organizaciji dječjih 
maškaranih tanci na Podvežici, proslavi 8.marta- 
Međunarodnog dana žena, a isto tako i u Uskršnjim 
pripremama.   
Radionicu vodi prof. Ana Lalić. / na slici ispod / 

  Volimo lijepiti. 
 
 

Gđa D.Šarlija Cvitanović s mikrofonom                                                                                                              
/ slika lijevo                                                                                                       
I ove 
godine smo 
se 
maškarali. 
Bilo je ludo 
i veselo, a 
sve to 
zahvaljujući  
predsjednik
u V. 
Predragu i 
gđi Dragici 

Šarliji Cvitanović  koji su četiri 
subote, usprkos gripi koja je 
vladala, animirali i zabavljali 
djecu, te samim                               V.Predrag disc jokey dj.    
roditeljima koji                                  tanci u društvu malih 
su se doveli djecu i poigrali se         » princeza « 
s njima.                                            / slika gore u sredini / 
        
                   

 Žuti klaun je Arsen Ćiković ovogodišnji  
 pobjednik rallya PARIZ - BAKAR ./sl.gore/                

          Teta Dragica u svom elementu s djecom na  podu      
                                                 

PODVEŽIČKA ŠTERNA , Informativni list za područje Mjesnog odbora Podvežica 
IZDAVAČ: Vijeće Mjesnog odbora Podvežica, Rijeka, Kvaternikova 58b, Tel:  051/437-647, e-mail: mo.podvezica@rijeka.hr 
UREDNIČKI ODBOR: Boris Bolha, Giudita Pilaš, Anita Bistričič 
NAKLADA: 700 primjeraka 




